
Referat fra Bestyrelsesmøde

Mette Hjorth Høggaard skrev referatet

15:30

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

17 jan.

tirsdag

Mette deltog på mødet

Tommy, Ellen, Finn, Ivan og Jette deltog IKKE på mødet

Siden
sidst

01

Status Midtvej 702

Ivan har talt med Mikkel fra kommunen i dag. Der skal søges om en anvendelsesændring af stalden. Mikkel vurderer at
det er en formsag. Der skal søges i brandklasse 2, dvs. at der kan søges på op til 150 mennesker.

Vi skal selv lave nye gulve (og evt. toiletter)med frivillig arbejdskraft.

Tegningerne ligger færdig midt på foråret.

Foreløbig plan:

April: Hugge gulv op

Maj: Støbe gulv

Juni: Finish

Ivan, Tommy og Frederik er tovholdere på at få udarbejdet en plan. Per Friis og Jacob Høggaard inviteres ind i gruppen.

Beskrivelse

Mandøfest
2023

03

Tommy har indhentet et tilbud på leje af telt. Bestyrelsen vender tommelfingeren opad.

Mette informerer i næste nyhedsbrev.

Beskrivelse

Forsikringer mm04



Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Intet blev refereret

Finn har fået lavet et forsikringsoverblik. . Han gennemgik alle forsikringer på mødet. Finn spørger Ove om han har
kendskab til en forsikringsassurandør, der kan komme over og gennemgå de forsikringer vi har.

Beskrivelse

Unioo05

Alle medlemmer har fået en anmodning, og nu også en reminder. Der er betalingsfrist den 20. januar. Mette laver et
indlæg til nyhedsbrevet ang. gdpr-regler mm.

Beskrivelse

Regnskabsfører06

Vores regnskabsfører har valgt at stoppe pr. 1. januar 2023.

Vi kommer til at mangle en ny. Alle medlemmer går i tænkeboks for at finde en ny.

Beskrivelse

Evt07

Næste møde er lørdag den. 18. februar kl 13.00 hos Ellen på Æ Towt. Ellen bager fastelavsboller;)

Beskrivelse
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